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Verksamhetsberättelse 2022 
 

Styrelsen i Grimsås Samhällsförening avger härmed verksamhetsberättelse för 

verksamhetsåret 2022. 

 

Styrelsen har bestått av: 

 

Jens Ekdahl, ordförande 

Jennie Lundin, v ordförande 

Marie Birgersson, kassör 

Anna Letth 

Gunilla Lidén 

Pia Claesson 

 

Möten 

Styrelsen har haft möte sista torsdagen per månad, med uppehåll över sommaren. 

Årsmötet hölls på kansliet 20 mars med ett 15-tal deltagare. 

 

Ekonomi 

Föreningens ekonomi är fortsatt god. Se bifogad resultat- och balansräkning. 

Vi tackar för alla medlemsavgifter och bidrag som håller verksamheten och kansliet igång! 

 

Medlemmar 

Antalet betalande medlemmar (hushåll) minskade från 144 till 114, vilket efter den fina 

ökningen vi hade 2021 är en besvikelse. Medlemsavgifterna utgör ca 60% av föreningens 

intäkter och täcker vår del av kostnaderna för att driva föreningskansliet. 

 

Kansliet 

Kansliet står öppet dagtid på vardagar när Monica finns på plats och besöks av daglediga som 

träffas för att prata, ta en kopp kaffe, läsa tidningen eller titta i de skrifter som finns bevarade 

och beskriver historiska händelser i Grimsås.  

För dessa personer fyller mötesplatsen en viktig roll för att träffas och prata. 

Nyinflyttade kommer ibland in och har frågor där Monica ger dem hjälp. 

Kommunen har på kansliet utlämning av kompostpåsar. 

2022 har lokalen använts till bl.a. 

- Ledighetskommittén, GIF, IKO Fritid och Samhällsföreningen har haft sina möten. 

- Tranemo kommuns fritidsverksamhet för ungdomar, någon gång, ej regelbundet. 

- 10-15 uthyrningar till aktiviteter på kvällar/helger utöver föreningarnas bokningar.  

- Ungdomar har hyrt kansliet någon helg för att titta på film och umgås. 

 

Ledighetskommittén/Daglediga 

Samhällets pigga pensionärer är aktiva och träffas regelbundet på kansliet, i bygdegården och 

gör utflykter till intressanta platser. Ofta är de 40-50 deltagare på sina aktiviteter.  

De sköter flaggningen på torget och deltager i kommunbygderådet när styrelsen har förhinder. 

För sitt engagemang i samhällsföreningen får de ett ekonomiskt bidrag till sina aktiviteter. 

 

Servicebutiken LIFVS och PostNord-boxar 

Butiken är fortsatt en mycket viktig del av servicen i samhället. Lifvs har bra dialog med 

Samhällsföreningen för att utveckla butikens service. 
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Butikens öppettider gör att skiftarbetare och genomresande kan handla när det passar dem. 

Kvällspigga ungdomar uppskattar butiken särskilt mycket. 

PostNord´s paket-boxar ger en extra service genom att många paket kan beställas till Grimsås, 

så vi slipper åka till Hestra eller Tranemo för att hämta ut paket. 

Samhällsföreningens står för bänk och blommor vid butikens entré. 

Vi hoppas butiken lever vidare och utvecklas genom att samhällets invånare hjälper till med 

sina idéer och många inköp! 

 

Cykelväg mellan Grimsås och Hestra 

Sedan 2018 lobbar vi för att det ska byggas en cykelväg mellan Grimsås och Hestra. Tranemo 

och Gislaveds kommuner är positiva till förslaget och har tagit över ansvaret för att driva 

projektet, men tyvärr maler administrationen väldigt sakta. Trots regelbundna påstötningar 

från oss, och kommunens strategi att cykelvägar ska prioriteras, har vi ännu inte sett något 

konkret beslut som kan leda till att cykelväg byggs. 

 

Vandrings- och mountainbike-leder 

Destination Isaberg och Tranemo kommun driver projekt för vandrings- och mountainbike-

leder mellan Ljungsarp-Grimsås-Hestra, vilket vi stödjer och anmält oss vara behjälpliga i 

frågor som gäller Grimsås. Även IKO Fritid är involverade i projekten.   

 

Utvecklingsplan och Översiktsplan för Grimsås 

Vid några tillfällen 2022 har tillsammans med GIF, Bygdegårdsföreningen, 

Bassängföreningen, IKO Fritid och Daglediga träffat träffat representanter från Tranemo 

kommun för att försöka få något att hända gällande tågstopp, cykelväg till Hestra, 

Ängslyckan/serviceboende för äldre, attraktivare lägenheter och ett stopp för koncessionen att 

starta torvbrytning på Grimsås mosse. 

 

Bygdepeng från Vindkraftsparken 

Årligen erhåller Grimsås-Mossebo-Hestra drygt 200.000 kr från vindkraftsparken utanför 

Grimsås. Samhällsföreningen har två representanter i fördelningskommittén och vi kan 

konstatera att pengarna kommer till väldigt bra nytta. För Grimsås del har det bl.a hjälp till 

ekonomiskt i renoveringar av bygdegården, Grimsborg och till en grillplats vid kyrkan 

(Equmenia).  

Kriterier och mall för att få söka bidrag finns på kommunens hemsida. Fortsätt att söka pengar 

till fler projekt för att utveckla Grimsås! 

   

Kommunbygderåd 

Vi har deltagit i de kommunbygderåd som anordnats 2022. 

 

Multisportplan 

Multisportplanen fyller fortsatt en viktig funktion i att erbjuda barn och ungdomar bra 

aktiviteter i samhället och främja spontanidrottandet! 

 

Grimsås hemsida 

Vår hemsida www.grimsas.com är byggd på en modern plattform och används för att sprida 

information om Grimsås. Alla som har samhällsnyttig information kan gärna kontakta Malin 

Palmqvist eller Jennie Lundin, eller maila till info@grimsas.com. 

 

Facebook-grupp 

http://www.grimsas.com/
mailto:info@grimsas.com
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Vår FB används flitigt och oftast på ett bra sätt för att ge samhällsnyttig information, utan att 

riskera personangrepp, vara kränkande, rasistiska eller diskriminerande. 

Upptäcks felaktiga inlägg, så tas de bort snarast. 

 

Vårstädning 

2022 anordnades ingen samlad vårstädning, men samhället hålls ändå rent och snyggt genom 

invånarnas vardagliga beteende och spontana insatser. 

 

Samhällsskydd/Grannsamverkan 

Anthony Coomer och Per Josefsson representerar Grimsås i regionens 

Grannsamverkansarbete och har deltagit i de möten som ordnats i kommunen. 

Via appen ”Grannsamverkan” hålls ett stort antal personer i Grimsås informerade om viktiga 

händelser och förebyggande arbete. 

 

Blomlådor i samhället 

Även i år har samhällsföreningen stått för blomlådor vid samhällets infarter, vid anslagstavlan 

och nu också vid Lifvs. Stort tack till Katarina Gunnarsson som sköter detta varje år.  

 

Flaggning 

Samhällsföreningen, via Ledighetskommittén, har skött flaggningen på torget även 2022 och 

erhåller bidrag från Tranemo kommun för det. Pengarna går till Ledighetskommitténs 

aktiviteter.  

 

Julbelysning och julgran 

De senaste åren varit svårt att få tag i en stor fin gran, så beslutade styrelsen att prova ett nytt 

upplägg. Med Nexans hjälp skaffades en sk. flaggstångsbelysning och vi själva ordnade en 

liten julgran som barnen fick klä i samband med 1:a advent. Det blev både fint och mycket 

uppskattat av barnen som deltog. 

Nexans gårdspersonal har som vanligt satt upp julbelysningen i stolparna utmed Storgatan. 

 

Julmarknad – tipspromenad 

Första advent ordnades en liten julmarknad på torget. Utöver samhällsföreningen deltog GIF, 

Equmenia, Klass 6 i Grimsåsskolan och UF-företag från Tranemo Gymnasium Ekonomi-

program. Arrangemanget besöktes av ett par hundra personer. Ett 60-tal barn, och några 

vuxna, deltog i dansen runt granen. Tack till de föreningar, skolklasser, speleman och inte 

minst tomten! som gör julmarknaden till en trevlig tradition i Grimsås. 

Samhällsföreningen står för arrangemanget och bjuder på glögg. 

 

Luciafirande 

Tyvärr blev det inget lucia-tåg i bygdegården 2022. Inför kommande år kommer vi undersöka 

om det finns några personer som kan ställa upp att arrangera, förutsatt att skolan och 

bygdegården är med och någon sång-ledare finns. 

 

Ödehusen 

I samhället finns fortfarande några ödehus som förfaller för varje år. Samhällsföreningen har 

anmält dessa till kommunens ödehus-inventering och försöker sedan flera år driva på åtgärder 

för huset på Storgatan, som utgör en risk för barn som kan lockas att gå in i det öppna huset. 

Det är anmärkningsvärt att myndigheterna inte kan agera kraftfullare mot de fastighetsägare 

som missköter sig, när betydligt lindrigare förseelser, t.ex. buskar som ger skymd sikt i 

korsningar, kan ge vite-förelägganden och tydliga krav på fastighetsägare. 
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Slutord 

Grimsås invånare har en allt högre snittålder, vilket vi ser i en aktiv 

Ledighetskommitté/Daglediga och att många äldre väljer att sälja sina hus och flytta till 

framförallt Hestra och Tranemo. Husen i Grimsås säljs snabbt och priserna är ännu 

förhållandevis låga. Extra glädjande är det när barnfamiljer flyttar in, så att skolan fylls på 

med barn. Nexans fortsätter att skapa arbetstillfällen och inpendlingen ökar. Vad behöver 

kommunen göra i Grimsås för att fler av pendlarna ska flytta hit? Vi tror att mer service och 

alternativa boenden till äldre som funderar på att sälja sina hus skulle gynna Grimsås och 

därmed kommunen. Fler aktiviteter för barn och ungdomar skulle också bidra till ökad trivsel 

och en vilja att bo kvar när man senare skaffar egen familj.    

Tågstoppet som det talats om i många år kan vi nog bara drömma om, men en cykelväg 

mellan Grimsås och Hestra skulle vara positivt för samhället. 

 

Än så länge har vi i Grimsås och vår närhet många arbetstillfällen, ett fantastiskt friluftsutbud, 

trygghet och en bra skola. Men minskar inflyttningen kommer det bli svårt att bibehålla och 

utveckla det vi har, så en satsning från kommunens sida är nödvändig för att Grimsås inte ska 

bli ännu ett utdöende samhälle. 

 

Styrelsen tackar alla som deltagit i olika aktiviteter och alla bidragsgivare som på olika sätt 

stöttat Grimsås 2022. Nu ser vi fram ett bra 2023 där vi alla försöker påverka kommunen och 

andra aktörer i en positiv anda för Grimsås utveckling!  

 

 

 

Grimsås den 23 februari 2023 

 

 

____________________   ____________________   _______________________ 

Jennie Lundin Jens Ekdahl  Marie Birgersson 

 

 

_____________________ ____________________ _______________________ 

Gunilla Lidén Anna Letth  Pia Claesson 

 

 

 


